

Job Title	National Team Head Coach	مدرّب المنتخب الوطني	المسمى الوظيفي
Employment Level	L 4	الرابع	المستوى الوظيفي

Purpose of the Role

الهدف من الوظيفة

Train the national team of the Federation, ensure their productive development, as well as, representing the Federation at competition events according to the Saudi Federation's guidelines.

تدريب لاعبي المنتخب الوطني للاتحاد وضمان تطوير إنتاجيتهم، بالإضافة إلى تمثيل الاتحاد في المحافل والمنافسات المحلية والدولية بحسب قوانين الاتحاد السعودي.

Roles & Responsibilities

المسؤوليات والواجبات

- Provide training and educational services to athletes that follow the guidelines of the Federation's Performance Director.

1. تقديم الخدمات التدريبية والتعليمية للاعبين التي توافق إرشادات مدير الأداء للاتحاد.
- Work closely with the Performance Director to insure productive development of the National Team and all players in KSA.

2. العمل بشكل وثيق مع مدير الأداء لضمان تطوير إنتاجية لاعبي المنتخب الوطني وجميع لاعبي الاتحاد في المملكة.
- Stay up to date with training programs and athlete development of athletes.

3. الاطلاع على أحدث برامج التدريب وتطوير اللاعبين.

 1. وضع خطة تطويرية للعبة واللاعب والالتزام بها.
 1. إعداد البرنامج الزمني لأنشطة رياضة السهام والمعسكرات التدريبية.
 2. تحديد المنافسات الدولية لرياضة السهام مع الاتحاد الدولي للسهام
- Represent the Federation at competition events as directed by the Federation's Performance Director.

4. تمثيل الاتحاد في المحافل والمنافسات المحلية والخارجية بإشراف مدير الأداء.
- Increase the players personal number to be able to qualify to the Olympics directly.

5. رفع أرقام اللاعبين بما يحقق التأهل إلى الأولمبياد بشكل مباشر.
- Oversee the training Centres and unify the training methods.

6. الإشراف المباشر على المراكز التدريبية وطرق التدريب.
- Use the new technical systems to analysis the player's performance.

7. استخدام البرامج التقنية الحديثة لعمل تحليل كامل لأداء اللاعبين.
- Assure that the players are aware of the Anti-doping rules and conduct periodic courses to remind them.

8. التأكد من إلمام اللاعبين بنظام مكافحة المنشطات وتقديم دورات دورية لهم.
- Supervision on open tournament to scout for new players

9. الاشراف على البطولات المفتوحة لاستكشاف اللاعبين الجدد.
- Perform any assignment or any other tasks related to the job.

10. القيام بأي تكليف أو مهام أخرى تتعلق بالوظيفة.

Stakeholders

أصحاب العلاقة

- | | |
|--|--------------------------------------|
| Internally | داخلياً |
| • Performance Director. | • مدير الأداء. |
| Externally | خارجياً |
| • The Saudi Arabian Olympic Committee. | • اللجنة الأولمبية العربية السعودية. |

Name _____
Signature _____

Direct Manager's Signature _____



Job Requirements

المتطلبات الوظيفية

Qualification & Experience

المؤهلات والشهادات العلمية

- B.A. in a relevant major.

- شهادة البكالوريوس في تخصص ذي صلة.

Capabilities & Skills

القدرات والمهارات

- Performance focused and training skills of world class standards.
- Proficiency in Arabic and English.

- التركيز على التدريب والأداء بمستوى المعايير العالمية المعتمدة.

- إتقان اللغتين العربية والإنجليزية

Name _____
Signature _____

Direct Manager's Signature _____